

Announcement



إعلان

The Office of Events at University of Science and Technology of Fujairah invites you to attend the "COVID-19-free Winter Break" which will be held collaboration with Al Sharq Medical Group and Life Pharmacies.

The Program will **start today, Monday 27th of December 2021 at 12:30 PM** for two hours via MS Teams application. Attendees will be awarded with attendance certificates

It is very important to attend this webinar to maximize the benefit

The **first session** starts at 12:30 PM and will last for 45 minutes. It will cover the new updates of COVID-19 and how to protect yourself during enjoying your winter break

The **second session** starts at 01:30 PM and will last for 30 minutes. It will cover the pharmaceutical products used to boost the immunity.

يدعوكم مكتب الفعاليات في جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة لحضور فعاليات جلسة التوعية الافتراضية "إجازة شتاء خالية من كوفيد 19- وذلك بالتعاون مع مجموعة الشرق للرعاية الصحية ومجموعة صيدليات لايف.

سيعقد البرنامج **اليوم الإثنين 27 ديسمبر 2021 في تمام الساعة الثانية عشر والنصف ظهرا** ولمدة ساعتين وذلك عبر تطبيق مايكروسوفت تيمز وسيحصل الحضور على شهادة حضور.

إنه من الهام جدا حضور تلك الندوة لتحقيق أقصى استفادة بين منتسبي الجامعة

تبدأ **الندوة الأولى** في تمام الساعة 12:30 ظهرا وستستمر لمدة 45 دقيقة وستتناول آخر التطورات حول فيروس كورونا و تحوراته وأيضا سبل الوقاية منه خلال تمتعكم بإجازة الشتاء.

تبدأ **الندوة الثانية** في تمام الساعة 01:30 ظهرا ولمدة 30 دقيقة وستتناول المستحضرات الصيدلانية المستخدمة في تدعيم جهاز المناعة.

FORWARD TOGETHER

ننطق معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae


 جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
 UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

 الإمارات
 THE EMIRATES
FORWARD TOGETHER
APPLY NOW

USTF

ننطق معاً
سجل الآن